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ZÁPIS ZE 17. ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU FAKULTY STROJNÍHO INŽENÝRSTVÍ UJEP 
 
Datum konání: 13. února 2024 
Přítomni: Ing. Vít Černohlávek, Ph.D.; Bc. Vladimír Macháček.; doc. Ing. Ludmila Nováková, Ph.D., doc. PhDr. 
Jan Novotný, Ph.D.; Ing. Elena Střihavková, Ph.D.; doc. Ing. Jaroslava Svobodová, Ph.D., Ing. Tomáš Vlach. 
Omluveni: Ing. Patrik Balcar, Ing. Martin Svoboda, Ph.D.,  
Hosté: doc. Ing. Jaromír Cais, Ph.D., Ing. Pavel Houška, Ing. Bc. Vladislav Síťař, Ph.D.,  
Zapisovatel: Bc. Šárka Fockeová 
 
Program jednání: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu jednání 
3. Volba ověřovatelů zápisu 
4. Schválení žádosti o udělení akreditace navazujícího profesně zaměřeného magisterského 

programu Management kvality a procesní inženýrství 
5. Schválení žádosti o prodloužení akreditace bakalářského studijního programu Energetika 

B0713A070004 
6. Schválení žádosti o prodloužení akreditace navazujícího magisterského studijního programu 

Energetika 
7. Schválení podmínek přijetí k doktorskému studiu na FSI pro AR 2024/2025 
8. Různé 
9. Závěr 

 
 
Ad 1) Zasedání v 8:30 hodin v budově CEMMTECH, FSI zahájil předseda senátu Jan Novotný. Konstatoval, 
že je přítomno 6 členů AS FSI a senát je tudíž usnášeníschopný. 
 
Ad 2) Předseda senátu Jan Novotný předložil ke schválení návrh programu jednání. 
 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen [70]. 
 
Ad 3) Byl předložen návrh na ověřovatele zápisu z dnešního zasedání AS FSI: Senátoři Vít Černohlávek 
a Ludmila Nováková. 
 
Hlasování: pro 6, proti 0 zdržel se 0 
Návrh byl schválen [71]. 
 
Ad 4) Garantka SP Jaroslava Svobodová představila profesně zaměřený magisterský program Management 
kvality a procesní inženýrství, viz příloha č. 1. Tento SP je součástí projektu Národní plán obnovy, je jedním 
z indikátorů projektu.   
 
Přišla senátorka Elena Střihavková 8:35 
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Vladislav Síťař vznesl dotaz k vyučujícím, jako je např. doc. Chytrý, zda je počítáno do budoucna s jejich 
zapojením. Děkanem, Jaromírem Caisem, bylo odpovězeno, že ano. 
Senát bere na vědomí. 
 
Ad 5) Garant SP Vladislav Síťař představil žádost o prodloužení udělení akreditace bakalářského studijního 
programu Energetika B0713A070004, viz příloha č. 3. 
 
Byly vzneseny tyto dotazy: 

- Předseda senátu Jan Novotný se dotázal na pojem „dočasnost garanta“, bylo mu sděleno, že 
jeden AP nemůže být garantem dvou bakalářských SP a Vladislav Síťař bude ještě podávat 
žádost na SP Průmyslová energetika, která bude vycházet z projektu Národní plán obnovy.  
Senátorka Ludmila Nováková vznesla obavy, co by garantka navazujícího SP Energetika, který 
je spjat s tímto bakalářským SP. V rámci nového garanta již probíhají jednání. 

- Proběhla diskuze k nastavení mechanismu příjímacích zkoušek/rozdílových zkoušek k přijetí do 
studia. 

Senát bere na vědomí. 

Ad 6) Garantka SP Ludmila Nováková představila žádost o prodloužení udělení akreditace navazujícího 
magisterského studijního programu Energetika, viz příloha č. 2.  
Senát bere na vědomí. 

Ad 7) Děkan, Jaromír Cais, představil ke schválení podmínky přijetí k doktorskému studiu na FSI pro AR 
2024/2025 a informoval o změnách, které byly zapracovány, viz příloha č. 4. 
 
Návrh usnesení [72]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. Purkyně v Ústí 
nad Labem schvaluje podmínky přijetí k doktorskému studiu na FSI UJEP pro akademický rok 
2024/2025.“ 
 
Hlasování: pro 7, proti 0 zdržel se 0 
Návrh byl schválen [72]. 
 
Ad 8) Předseda senátu, Jan Novotný, otevřel diskuzi, zda pořizovat hlasové záznamy ze zasedání AS FSI. 
Detailně budete tento bod projednán na dalším zasedání AS FSI.  
 
Tajemník, Pavel Houška, informoval o finančním čerpání fakulty za měsíc leden 2024, viz příloha č. 5. 
Senátorka Ludmila Nováková vznesla dotaz, zda dojde k reorganizaci, tedy k propouštění zaměstnanců? Děkan, 
Jaromír Cais informoval, že se pro tuto chvíli propouštět nebude. Další dotaz byl, zda dojde k plošnému snižování 
mezd nebo zda postačí FSI půjčka, kterou si plánuje vzít. Děkan informoval o sponzorských darech od 
Ústeckého kraje a od firmy ČEZ, dále pak o půjčce (která bude buď to od rektorátu, nebo od jiné součásti UJEP, 
bude záležet na podmínkách dané půjčky) a i přes to, bude nutné snižovat mzdy. Ludmila Nováková upozornila 
na možná rizika se snižováním mezd, aby nebyly ohroženy SP, aby nedošlo k masivním odchodům pracovníků, a 
tímto k ohrožení akreditace. Tajemník dále informoval o nárůstu cen energií a také o tom, že tento rok nebude 
poskytnut žádný finanční příspěvek na energie. Největší finance jsou alokované na mzdách. Ludmila Nováková 
vznesla dotaz na podmínky sponzorského daru s firmou ČEZ, zda je vázána na projekt těžby lithia. Senátorce 
bylo sděleno, že se tato podmínka nevztahuje na FSI.  
Senát bere na vědomí. 
 
Děkan, Jaromír Cais, informoval o schůzce, které se účastnil spolu s rektorem Jaroslavem Koutským, dne 11. 1. 
2024 v rámci Habilitační a profesorské řízení, žádost byla stažena, z důvodu nedostatku podpory výzkumných 
projektů (TAČR, GAČR).  
Dále byl senát informován o bezpečnosti na UJEP, kdy v rámci této problematiky, proběhne dne 23. 4. 2024 
cvičení tzv. „amok“, na FSI. Tento nácvik bude probíhat na budově CEMMTECH. Jedná se o zásah policie na 
aktivního střelce. V rámci tohoto cvičení by se mělo zúčastnit deset akademických pracovníků, deset 
dobrovolníků, toto cvičení není pro každého, je psychicky náročné. Dobrovolníci se mohou hlásit do 15. 2. 2024 
na email, či osobně Šárce Fockeové. Dne 21. 2. bude probíhat školení těchto dobrovolníků.  
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Dále děkan poděkoval všem, kteří pomáhali při Dni otevřených dveří a také při propagaci FSI při exkurzích pro 
SŠ. 
Dále byl senát informován o navázání užší spolupráce s SPŠ Ústí nad Labem, Resslova 5, kdy dojde k propojení 
průmyslových škol v Ústeckém kraji a FSI.  
Dne 15. 2. 2024 se bude konat zasedání Vědecké rady FSI.  
Senát byl informován o napsání projektu CRP děkana a doc. Zilchera, ve výši 400tis. korun na podporu 
publikační činnosti, což bude jeden z možných nástrojů, jak podpořit publikační činnosti.  
Senát bere na vědomí. 
 
Ad 9) Předseda senátu Jan Novotný poděkoval přítomným za účast. Připomněl senátorům, že příští 
řádné zasedání AS FSI se bude konat dne 12. 3. 2024, v 8:30 hod., v zasedací místnosti C322. Dále bylo 
konstatováno, že při dnešním zasedání byla přijata usnesení č. 70 až č. 72. 
  

Zapsala: Šárka Fockeová, v. r. 

Ověřili: Vít Černohlávek, v. r.   

 Ludmila Nováková, v. r.  

 
 
V Ústí nad Labem dne 13. února 2024 
 
 
 
                doc. PhDr. Jan Novotný, Ph.D. 

předseda Akademického senátu FSI UJEP 
 

 
 
 
 
Příloha č. 1 Žádost o udělení akreditace – Management kvality a procesní inženýrství 
Příloha č. 2 Žádost o prodloužení akreditace navazujícího SP Energetika 
Příloha č. 3 Žádost o prodloužení akreditace bakalářského SP Energetika 
Příloha č. 4 Podmínky přijetí k doktorskému studiu na FSI pro AR 2024/2025 
Příloha č. 5 Přehled čerpání FSI  
 


